
Geacht college, 
 
Er wordt in onze omgeving veel gepraat over onze luchtkwaliteit. En of er  in onze directe 
omgeving nog wel plekken zijn  waar we nog schone lucht hebben. 
Op landelijke onderzoeken komt naar voren dat ons stukje  van Brabant toch wel een van de  
meest  vervuilde lucht heeft. Dat is verontrustend. 
Daarom toch wat vragen hierover. 
 
Waar wordt er gemeten in Gemert-Bakel? 
 
Wat wordt er exact gemeten? 
 
Wat doen we met de resultaten? 
 
Leiden de resultaten tot specifieke handelingen?  
 
Wilt u deze precies benoemen? 
 
Kunnen de burgers van Gemert-Bakel zien wat er gemeten wordt en wat er met de 
resultaten gedaan wordt? 
 
 
Met vriendelijke groet van Therese van den Eventuin Boogaerts, 
Raadslid Sociaal Gemert Bakel. 
 


